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Møteprotokoll årsmøte 
Fjellhamar menighet 
 
Møtedato: 03.04.2022 kl. 13:00 
Møtested: Fjellhamar kirke 
Arkivsak: 21/00028 

  
Til stede:  30 personer til stede 
  
Møteleder Arild Isaksen 
  
Referent:  Kirsti Frøshaug 
  
Underskrivere: Bente Helle Molstad, Bjørn Olav Solheim 
  
  
  
 
 
SAKSLISTE  
FMM 01/2022: Formaliasaker 
- Godkjenning av innkalling 
- Valg av underskrivere til protokoll 
FMM 02/2022: Årsmelding og regnskap 2021 for Fjellhamar menighet 
   
 
Fjellhamar, 03.04.2022 01.07.2022 
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• Innkalling og saksliste godkjent 

• Menighetsrådsleder Arild Isaksen valgt til møteleder, Kirsti Frøshaug valgt som referent 

• Bente Helle Molstad og Bjørn Olav Solheim undertegner protokol 

• Referat fra Årsmøtet 2021. Ingen kommentar. 

• Revisorrapport 2020 var vedlagt årsrapporten. 
 

Møteleder ønsket velkommen og leser Fjellhamar menighetsråds årsrapport 2021.  
 
Kommentarer: 

• Revisorrapport: Det ble stilt spørsmål om regnskap for 2021 kunne godkjennes uten at revisorrapport 
var ferdig. Kirkevergen informerte om at det var vanlig og ihht regelverket. Revisor rapporten er 
forøvrig normalt ferdig i juni fra vår revisor, mens årsmelding etter regelverket skal være klar innen 1. 
mars. . 

Årsrapporten: 

• Det ble bemerket at årsrapporten ble lagt ut for sent , at det står feil dato på forsiden, 
innholdsfortegnelsen hadde noen mangler  og at halvparten av sidene står opp/ned. 
Menighetsrådsleder beklaget dette og informerte at dette skyldes sykdom rett før ferdigstillelse av 
rapporten og manglende tid til kvalitetskontroll. 

• Leder informerte om at en revidert rapport vil bli lagt ut i kirken og på 
nettet.  

Gudstjenestene: 

• Det ble stilt spørsmål til menighetsråd og stab hva man har tenkt å gjøre med det faktum at det møter 
færre på gudstjenesten nå enn tidligere. Det ble også bemerket at man ikke har noen oversikt over 
hvor mange som følger gudstjenesten på Steaming. Til denne problemstillingen svarte sokneprest Tor 
Martin Synnes at dette drøftes både i stab og menighetsråd. Og at man forsøker å legge til grunn for 
noe av denne drøftingen resultatet av medarbeiderundersøkelsen fra januar 21. Menighetsrådsleder 
informerte om at rådet hadde 8 prioriterte områder som vil bli løftet opp i 2022, bla søndagsskole, 
Fjellhamarkoret og Fredagskveld for ungdom, og at det antakelig vil ta tid å komme tilbake til tidligere 
nivå på deltakelse i kirkens aktiviteter. Det vil bli rapportert om antall personer som følger streaming 
av gudstjenestene. 

Økonomi: 

• Det ble fremmet forslag om at flere ofringer bør gå til eksterne formål da menigheten har en god 
økonomi og det har vært en sterk nedgang i kirkeofringene til eksterne formål i de siste to årene. Det 
ble også etterlyst at Juleaksjonen deles 50/50 på menighet og eksterne formål. Menighetrådsleder 
opplyste at man tilstreber en 50/50-fordeling, inkludert Fasteaksjonen for Kirkens Nødhjelp, men at 
rådet vil drøfte dette innspillet videre. 

 
Sokneprest Tor Martin Synnes leser årsrapport fra staben 2021. 
 
Anmerkninger : 

• En av de tilstedeværende takket menighetsråd og stab for godt arbeid. Og foreslår samtidig at man 
bør bruke personer fra andre land og kulturer til å holde vitnesbyrd i kirken. 

Ansatte:  

• Det ble fremmet forslag om at man i stabens årsrapport også noterer navn på vikarer. 
Lørenskog kirke:  

• Det ble etterlyst et tidligere forslag fra prost Lalim om at det ble laget belysning på statuen av St . 
Laurentius. Menighetsrådet vil undersøke status på denne saken. Til dette ba kirkeverge Martin 
Ljønes om at vedkommende sendte inn et skriftlig forslag til fellesrådet. 

• Det ble utfordret på at vi ikke bare må tenke på flokken som samles i kirken, men også alle vi møter 
i nabolag og ellers i hverdagen. 

 
Kirkeverge Martin Ljønes leste årsrapport fra Lørenskog kirkelig fellesråd. 
Ingen kommentarer. 
 
Servering under årsmøtet.  
Siden det ble en lang økt med gudstjeneste og et årsmøte som varte i nesten to timer, ble det etterlyst noe 
servering. 


